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    PLATS OCH TID Gruvsalen, stadshuset 220829 14.00–16.00 

NÄRVARANDE                                               

Ordförande Ulf Molin, kommunstyrelsen 
 
Ledamöter: Reinhold Knutsson, kommunstyrelsen 
 Gunilla Tengvall, socialnämnden  
 Inga-Maj Hult, SPF Seniorerna Höganäs 
 Ulla Nyberg, SPF Seniorerna Höganäs 
 Marianne Höjman, SPF Seniorerna Kullaberg 
 Bennie Persson, SPF Seniorerna Tre byar  
 Arne Nilsson, SPF Seniorerna Tre byar 
 Thomas Behrens, Kullabygdens RPG  
  
   

 Ej tjänstgörande ersättare: Monica Strömgren SPF Seniorerna Höganäs 
 Iwa Nilsson SPF Seniorerna Tre Byar 
  
  
   

  
Övriga närvarande Linda Larsson, färdtjänsthandläggare 
 Ulla-Britt Holmqvist, biståndshandläggare 
 Kristina Nordqvist, verksamhetschef, Revalyckan 

Wenche Jonsson, kvalitetskontroller, socialförvaltningen  
Niklas Åkerström, kanslichef, kommunledningskontoret 

  
  
 
Sekreterare Josefina Persson, äldreinformatör 
  

JUSTERING 

 
Utsedd att justera Marianne Höjman 
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§ 31 
VAL AV JUSTERINGSPERSON 

 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att utse Marianne Höjman att justera mötets protokoll. 
 
 
§ 32 
GENOMGÅNG AV DAGORDNINGEN 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att godkänna dagordningen 
 
 

§ 33 

GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

 

Protokollet från sammanträdet 220523 gicks igenom.  
 
 Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att godkänna föregående protokoll  
 
 
§ 34 

INFORMATION OM FÄRDTJÄNST 
-LINDA LARSSON, FÄRDTJÄNSTHANDLÄGGARE OCH ULLA-BRITT HOLMQVIST, 
BISTÅNDSHANDLÄGGARE 
Linda Larsson informerade om färdtjänst och Lag 1997:736 som är en lag som gäller särskilt 

anordnade transporter för personer med funktionshinder. Den som till följd av varaktigt 

funktionshinder (minst 3 mån) bedöms ha väsentliga svårigheter att förflytta sig eller att resa 

med allmänna kommunikationsmedel kan beviljas färdtjänst.  Det är en del av allmän kollek-

tivtrafik vilket innebär samordnade resor tillsammans med andra och uppemot 50 procent 

längre restid än direktresa.  Beviljas man färdtjänst i Höganäs kommun kan man resa i hela 

Skåne samt angränsade kommuner men resan måste påbörjas eller avslutas i Höganäs kom-

mun. Taxan för att resa med färdtjänst baseras på hur långt man åker med ett max tak på 189 

kr. Ett färdtjänsttillstånd kan kompletteras med olika villkor, exempelvis specialfordon, ledsa-

gare, assistans.  Färdtjänst ansöks via e-tjänst eller servicecenter. Sjukresor är en annan typ av 

resor som Region Skåne ansvar för. 
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Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna 
 
 
§ 35 

 PRESENTATION OCH INFORMATION OM REVALYCKAN 
– KRISTINA NORDQVIST, VERKSAMHETSCHEF, REVALYCKAN 

 

 
Kristina, verksamhetschef, och Anna, bitr. verksamhetschef, informerade om Revalyckan sär-
skilda boende som drivs på entreprenad av Norlandia. Där är 32 lägenheter uppdelat på 3 av-
delningar. Där finns tillgång till sjuksköterska, arbetsterapeut och fysioterapeut. De har eget 
kök och kock som lagar och förbereder all mat. De har också olika aktiviteter som bland an-
nat anordnas av en cafévärdinna som arbetar var förmiddag mån-fred bl.a. promenadgrupp, 
boule, musikunderhållning, hotellfrukost på fredagarna gemensamt för dem som vill och fre-
dagsmys på var avdelning samt säsongfester med mera. 
Det finns möjlighet att koppla in bredband i lägenheterna men inte i de gemensamma loka-
lerna ännu. Man har under sommaren haft god bemanning med det är svårt att rekrytera per-
sonal eftersom det saknas bra bussförbindelser på helgerna. 

 
 

Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna 
  
 
§ 36 

PRESENTATION OM BRUKARUNDERSÖKNINGEN:  VAD TYCKER ÄLDRE OM 
ÄLDREOMSORGEN  
– WENCHE JONSSON, KVALITETSCONTROLLER, SOCIALFÖRVALTNINGEN 
 
Wenche informerade om resultatet av Socialstyrelsens brukarundersökning 2022. Höganäs lig-
ger över eller på rikssnittet i de flesta frågor I jämförelse med undersökningen 2020 ligger en 
del resultat lägre vilket kan kopplas till pandemin. 
 
Hemtjänsten  
99 % - Tycker att personalen bemöter dem på ett bra sätt 
91 % - Känner förtroende för alla/flertalet i personalen som kommer hem till dem 
90 % - Är mycket nöjd/ganska nöjd med hemtjänsten i sin helhet 
89 % - Uppger att personalen tar hänsyn till åsikter och önskemål om hur hjälpen ska utföras 
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Särskilt boende 
94 % - Tycker att personalen bemöter dem på ett bra sätt 
88 % - Uppger att de känner sig trygga 
83 % - uppger att de känner förtroende för personalen 
80 % - Tycker att det är mycket lätt/ganska lätt att få kontakt med personalen 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna.   
 
§ 37 

INFORMATION INFÖR VALET 
– NIKLAS ÅKERSTRÖM, KANSLICHEF, KOMMUNLEDNINGSKONTORET 

 

Niklas informerar om valet 2022. Kommunfullmäktige har beslutat att valdeltagandet ska öka 
jämfört med 2018.Valnämnden genomför tillsammans med andra relevanta funktioner i kom-
munen aktiviteter för att öka valdeltagandet. Det har även skickats ut en skriftlig samhällsin-
formation ”Din röst är viktig” till alla hushåll i Höganäs kommun.  
Niklas informerade även om hur man kan rösta:  Personligen i sin vallokal på valdagen, med 
bud i sin vallokal på valdagen, personligen i en förtidsröstningslokal, med bud i en förtidsröst-
ningslokal, med ambulerande röstmottagare, bokad via servicecenter i sitt hem eller annan 
plats, reserverade tider på särskilda boenden/gruppboenden, utlandsröst, ambassadröst, brev-
röst m.m. 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna  
 
§ 38 
ULF MOLIN INFORMERAR FRÅN KOMMUNSTYRELSEN SAMT OM 
TRYGGHETSBOENDE MED MERA 

 

• Ulf informerar att det förs en dialog med Skånetrafiken framför allt för en bättre kol-
lektivtrafik på landsbygden. Förhoppningsvis kommer det att finnas beställningstrafik 
i vissa kommundelar from december 2022 

• Att bygget av det nya kulturhusbiblioteket är klart att komma i gång med ”släggslag” 
1/9. 

  
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga information till handlingarna  
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§ 40 
NÄSTA SAMMANTRÄDE  
Nästa sammanträde med kommunala pensionärsrådet är måndag 17 oktober klockan 14.00–
16.00 i Gruvsalen, Stadshuset och nästa dialogmöte är måndag 26 september klockan 13.00–
14.00 på Brorsbacke Storgatan 35 B i Höganäs 
 

 UNDERSKRIFTER 

 

Vid protokollet  ....................................................  
 Josefina Persson 
 
 
Ordförande  ....................................................   
 Ulf Molin 
 
 
Justerande  ....................................................  
 Marianne Höjman 


